

Soozier

IN260800218V01_US_CA

A70-037_A70-037V01



Poker Table
Table de poker



EN_IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY.

**FR_IMPORTANT : A LIRE ATTENTIVEMENT ET A CONSERVER POUR VOUS Y REFERER
ULTERIEUREMENT.**



Safety Warnings

- For household use only.
- Warning! This product is not suitable for children under 14 years old without adult supervision.
- Do not climb, sit, or stand on the table. Risk of injury or table damage.
- Avoid placing heavy objects on the table surface to prevent deformation.
- Ensure the table is placed on a stable, level surface to prevent tipping.

Usage & Maintenance Instructions

- Clean the cloth daily with a soft brush along the nap direction (from baulk line to black spot). Avoid circular motions.
- Do not spill liquids (especially sugary drinks) on the cloth, as this may harden the fibers and reduce lifespan.
- Store the table in a dry environment to prevent warping of wooden parts.



Consignes de sécurité

- Pour usage domestique uniquement.
- Attention ! Ce produit n'est pas adapté aux enfants de moins de 14 ans sans la surveillance d'un adulte.
- Ne pas grimper, s'asseoir ou se tenir debout sur la table. Risque de blessure ou d'endommagement de la table.
- Évitez de placer des objets lourds sur la surface de la table pour prévenir toute déformation.
- Assurez-vous que la table est placée sur une surface stable et plane pour éviter tout basculement.

Instructions d'utilisation et d'entretien

- Nettoyez le tissu quotidiennement avec une brosse douce dans le sens du poil (de la ligne de chaîne au point noir). Évitez les mouvements circulaires.
- Ne renversez pas de liquides (en particulier des boissons sucrées) sur le tissu, car cela pourrait durcir les fibres et réduire la durée de vie.
- Rangez la table dans un environnement sec pour éviter la déformation des parties en bois.

US

If you have any questions, please contact our customer care center.
Our contact details are below:



001-877-644-9366



customerservice@aosom.com

Imported by Aosom LLC
7777 Center Ave. Suite 430
Huntington Beach, CA 92647-9998 USA
MADE IN CHINA

CA

If you have any questions, please contact our customer care center.
Our contact details are below:

Si vous avez la moindre question, veuillez contacter notre centre d'assistance à la clientèle.
Nos coordonnées sont les suivantes:



416-792-6088



customerservice@aosom.ca

Imported by Aosom Canada Inc.
Unit 33-1 Sparks Avenue, North York, Ontario, Canada
M2H 2W1
MADE IN CHINA

Importé par Aosom Canada Inc.
Unité 33-1 Sparks Avenue, North York, Ontario, Canada
M2H 2W1
FABRIQUÉ EN CHINE

